
Protokół Nr XXIV/16

z XXIV sesji Rady Miejskiej, która odbyła się  3 marca 2016r. w sali Nr 4 Urzędu
Miejskiego  w Pabianicach, ul. Zamkowa 16.
    
Stan radnych – 23
Obecnych – 22 (zał. Nr  1)
                                 
Ad.1
Przewodniczący Rady  Andrzej Żeligowski -otworzył o  godz. 13.05  XXIV sesję
Rady Miejskiej  w Pabianicach. Powitał  Radnych, Prezydenta z jego najbliższymi
współpracownikami oraz pozostałych zaproszonych gości.

Ad.2
Przewodniczący Rady  Andrzej  Żeligowski – rozszerzony  i  zmieniony porządek
(zał. Nr  2) radni otrzymali. Zapytał o wskazanie uchwał do głosowania imiennego-
nie było.  

Radny Zbigniew Grabarz- nikt  z radnych nie jest za podwyżką wody. Wnioskuje o
zdjęcie  punktu  11 z porządku.

Wiceprezydent Marcin Nocuń-   w związku z nieobecnością Prezydenta Grzegorza
Mackiewicza  zaproponował,  aby  pkt.  6  zapytania   radnych   były  na  koniec  po
punkcie  25. 

Głosowanie:  za zdjęciem  pkt.11 z porządku -22,  przeciw-0,  wstrzymało się  -0.
Przyjęto.

Głosowanie:  za  przesunięciem  pkt.  6  po  pkt.  25  porządku  -22,  przeciw-0,
wstrzymało się -0. Przyjęto.

Ad.3
Przyjęcie protokołu  Nr XVIII/15 z dnia 5.11.2015 r., Nr XIX/15 z dnia 26.11.2015 r.,
Nr XX/15 z dnia 17.12.2015 r.  i  XXI/  16 z 14.01.  i  25.02.2016r.  ,Protokoły były
wyłożone w Biurze Rady, nie było uwag. Przyjęto.

Ad.4
Do  Komisji  Uchwał  i  Wniosków  zaproponowano  radnych:  Jarosława  Lesmana,
Rafała Madaja, Iwonę  Marczak. Radni wyrazili  zgodę.

Głosowanie: za przyjęciem składu– 22, przeciw- 0, wstrzymało się -0. Przyjęto.

Ad.5
Informacja  Prezydenta  dot.  wydanych  zarządzeń,  przygotowanych  projektów
uchwał za okres  od 8 stycznia 2016 r. do 26 lutego 2016r. + informacja WGN o
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zbyciu nieruchomości w okresie 1.10- 31.12.2015 r.  i   sprawozdanie WSL za IV
kwartał  2015 r.( zał. Nr 3 )
Wiceprezydent Marcin Nocuń- czy ma odczytać informację bo każdy dostał.

Radny  Sławomir  Szczesio  –jako  wniosek  formalny,  aby  nie  czytać  i  nie
przedstawiać  informacji   Prezydenta  bo  każdy  radny  ją  otrzymał  i  mógł  się
zapoznać. 

Wiceprezydent Marcin Nocuń – poprosił o  pytania  do informacji na koniec sesji.

Głosowanie:  za  nie  przedstawianiem  informacji  -15,  przeciw-0,  wstrzymało  się
-0.Część radnych nie brała udziału w głosowaniu. Przyjęto.

Ad.6 zapytania radnych po pkt. 25

Ad.7
Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  przedstawił  projekt  uchwały  w
sprawie  złożenia  wniosku  do  Trybunału  Konstytucyjnego  z  autopoprawką
(Zał. nr 4)  .
Autopoprawka dot. przepisów prawnych i w paragrafie 2.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie: za przyjęciem uchwały : za –15, przeciw-0, wstrzymało się -1. Podjęto
uchwałę Nr XXIV/266/16 (zał. Nr 5).

Ad. 8
Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski - W związku  z tym, że  osoba skarżąca
została zaproszona na godz. 14.00 i nie było z nią kontaktu, aby zmienić godzinę
dlatego  proponuje   jako  wniosek  formalny  zmianę porządku obrad,  aby  projekt
uchwały dot. skargi z pkt. 8 był jako ostatni pkt. merytoryczny.

Radny Zbigniew Grabarz- proponuje, aby  w takim razie  przerwać  obradowanie
nad  innymi  projektami  i  projekt  uchwały   był  punktualnie  o  14.00,  jeśli  pani
przyjdzie.

Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski – Nie można w ten sposób- proponuje
jako pkt. 25 b.

Głosowanie : za przyjęciem pkt. 8 jako pkt. 25 b: za-22, przeciw- 0, wstrzymało  się
-0. Przyjęto.

Ad.9
Naczelnik Wydziału Urbanistyki Renata  Sielczak omówiła projekt uchwały    w
sprawie  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  terenu
MZK położonego przy ul. Lutomierskiej.   (Zał. nr 6) 
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Projekt  planu  został  opracowany  na  podstawie  uchwały  Rady  Miejskiej  w
Pabianicach  Nr  XI/118/15  z  dnia  18  maja  2015  r.  w  sprawie  przystąpienia  do
sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla  terenu
MZK położonego przy ulicy Lutomierskiej. Obejmuje swoimi ustaleniami obszar o
powierzchni ok. 3,4 ha.
Celem podjęcia prac planistycznych było:
- uaktualnienie zapisów obowiązującego planu, aby umożliwić bardziej racjonalne
zagospodarowanie terenu i rozwój istniejących oraz planowanych funkcji;
-  ustalenie  zasad  prawidłowej  obsługi  komunikacyjnej  terenu  w  powiązaniu
z sąsiadującą DK - 71 (ul. Lutomierska) oraz umożliwienie obsługi komunikacyjnej
terenów leżących na zachód od ul. Lutomierskiej;
- ustalenie przeznaczenia, zasad zabudowy i zagospodarowania terenu objętego
planem;
- umożliwienie rozwoju funkcji usługowych na terenie objętym planem.
Procedura formalno - prawna sporządzenia planu została przeprowadzona zgodnie
z  art.  17  ustawy  z  dnia  27  marca  2003  r.  o  planowaniu  i  zagospodarowaniu
przestrzennym.  Procedurę  rozpoczęto  w  dniu  przystąpienia  do  sporządzania
projektu planu t. j. w dniu 18 maja 2015 r., w stanie prawnym określonym w Dz. U z
2012 r. poz 647, 651, 1445, z 2013 r. poz. 21, 405, 1238 i 1446, z 2014 r. poz 379,
768, 1133 oraz z 2015 r. poz. 22. Z uwagi na późniejsze wejście w życie zmian
wprowadzonych  m.in.  ustawą  o  rewitalizacji  oraz
ustawą  o  związkach  metropolitalnych,  które  dla  spraw  wszczętych  i
niezakończonych  nie  przewidywały  przepisów  przejściowych,  procedurę
planistyczną kontynuowano w oparciu o stan prawny określony w Dz.U. z 2015 r.
poz.  199,  443,  774,  1265,  1434,  1731,
1777,  1830  i  1890.  Projekt  poddany  był  konsultacji  społecznej,  był  wykładany
do publicznego wglądu oraz  uzyskał  niezbędne opinie  i  uzgodnienia  organów i
instytucji  zewnętrznych.  Ustalenia  planu  w  większości  stanowią  kontynuację
prowadzonej  przez Miasto Pabianice polityki  przestrzennej,  zapisanej  w obecnie
obowiązującym miejscowym planie  zagospodarowania  przestrzennego i  studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego.
Biorąc powyższe pod uwagę Prezydent Miasta Pabianic kieruje do Rady Miejskiej,
celem uchwalenia, projekt uchwały wraz z załącznikami:
-rysunek planu sporządzonego w skali 1:1000 wraz z wyrysem ze Zmiany studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Pabianic;
- lista nieuwzględnionych uwag dotyczących projektu planu;
-  rozstrzygnięcie o sposobie realizacji,  zapisanych w planie inwestycji  z zakresu
infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych gminy oraz o zasadach
ich finansowania.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwentaryzacji  Krzysztof
Rąkowski- przedstawił pozytywną opinię komisji.

Nie było głosów w dyskusji.
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Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–22,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XXIV/267 /16  (zał. Nr 7).

Ad.10
Naczelnik Renata Sielczak omówiła projekt uchwały omówiła projekt uchwały
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części
obszaru miasta Pabianice położonej między ulicami: ul. „Grota” Roweckiego,
ul. Grobelną i rzeką Dobrzynką.   (Zał.nr 8) 
Projekt  planu  został  opracowany  na  podstawie  uchwały  Rady  Miejskiej  Nr
LII/669/14  z  dnia  30 stycznia  2014 r.  w sprawie  przystąpienia  do sporządzania
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta
Pabianice położonej między ulicami: ul. „Grota" Roweckiego, ul. Grobelną i rzeką
Dobrzynką. Obejmuje swoimi ustaleniami obszar o powierzchni ok. 22,5 ha.
Celem podjęcia prac planistycznych było:
- uaktualnienie zapisów obowiązującego planu, aby umożliwić bardziej racjonalne
zagospodarowanie terenu i rozwój istniejących oraz planowanych funkcji;
-  ustalenie zasad prawidłowej  obsługi  komunikacyjnej  terenów zainwestowanych
w powiązaniu z istniejącym układem komunikacyjnym miasta;
-  ustalenie  przeznaczenia,  zasad zabudowy i  zagospodarowania  wyznaczonych
w  studium  terenów  inwestycyjnych  o  nowej  funkcji,  głównie  usługowej
i rekreacyjnej;
-  umożliwienie rozwoju funkcji usługowych na obszarach poprzemysłowych;
- umożliwienie rozwoju funkcji rekreacyjno - sportowej na otwartych terenach dolin
rzecznych;
-  ustalenie  zasad  ochrony  przed  urbanizacją  terenów  dolin  rzecznych  rzeki
Pabianki i Dobrzynki wraz ze zbiornikami otwartymi, będących istotnym elementem
układu przyrodniczego miasta.
Procedura formalno - prawna sporządzenia planu została przeprowadzona zgodnie
z  art.  17  ustawy  z  dnia  27  marca  2003  r.  o  planowaniu  i  zagospodarowaniu
przestrzennym.  Procedurę  rozpoczęto  w  dniu  przystąpienia  do  sporządzania
projektu planu t. j. w dniu 30 stycznia 2014 r., w stanie prawnym określonym w Dz.
U z 2012 r. poz 647, 651, 1445, z 2013 r. poz. 21, 405, 1238 i 1446. Z uwagi na
późniejsze wejście w życie zmian wprowadzonych m.in. ustawą o rewitalizacji oraz
ustawą  o  związkach  metropolitalnych,  które  dla  spraw  wszczętych  i
niezakończonych  nie  przewidywały  przepisów  przejściowych,
procedurę planistyczną kontynuowano w oparciu o stan prawny określony w Dz.U.
z  2015  r.  poz.  199,  443,  774,  1265,  1434,  1731,  1777,  1830  i  1890.  Projekt
poddany  był  szerokiej  konsultacji  społecznej,  był  wykładany  dwukrotnie  do
publicznego  wglądu  oraz  uzyskał  niezbędne  opinie  i  uzgodnienia  organów  i
instytucji  zewnętrznych.  Ustalenia  planu  w  większości  stanowią  kontynuację
prowadzonej  przez Miasto Pabianice polityki  przestrzennej,  zapisanej  w obecnie
obowiązującym miejscowym planie  zagospodarowania  przestrzennego i  studium
uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania przestrzennego. Realizacja ustaleń
planu  pozwoli  na  prawidłowe  zagospodarowanie,dostosowane  do  szczególnych
wartości, jakie posiadają tereny objęte planem dla tożsamości wizerunku miasta.
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Biorąc powyższe pod uwagę Prezydent Miasta Pabianic kieruje do Rady Miejskiej,
celem
uchwalenia, projekt uchwały wraz z załącznikami:
- rysunek planu sporządzonego w skali 1:1000 wraz z wyrysem ze Zmiany studium
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta Pabianic;
- lista nieuwzględnionych uwag dotyczących projektu planu;
-  rozstrzygnięcie o sposobie realizacji,  zapisanych w planie inwestycji  z zakresu
infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych gminy oraz o zasadach
ich finansowania.
Pani Naczelnik – poinformowała do planu zgłoszono 12 uwag, które w całości lub
częściowo Prezydent nie uwzględnił
Gdyby podjęlibyście Państwo decyzję inną niż Prezydent, że którąś uwagę należy
uwzględnić  to  wznowi  to  całą  procedurę  i  ponownie  plan   będzie  musiał  być
wyłożony.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwentaryzacji  Krzysztof
Rąkowski- przedstawił pozytywną opinię komisji.

Przewodniczący Rady  Andrzej Żeligowski - przystąpimy teraz do przegłosowania
12 uwag wniesionych do wyłożonego planu i nie uwzględnionych przez Prezydenta
w całości lub częściowo.
Pierwsza  procedura  wyłożenia  do  publicznego  wglądu  projektu  planu   była  w
dniach od 13.05.2015 do 12.06.2015r.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwentaryzacji  Krzysztof
Rąkowski-   wszystkie uwagi zostały jednogłośnie pozytywnie zaopiniowane przez
komisję za utrzymaniem decyzji Prezydenta.

1) Uwaga z pierwszego wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu - dotyczy
działki nr 135/11, 135/13 i 135/14, ul. "Grota" Roweckiego 8 A.
Treść  uwagi:  Składający  uwagę  wnosi  o  umożliwienie  dostosowania  przebiegu
drogi KDD do planowanych w przyszłości rozwiązań przestrzennych (oznaczenie
drogi linią przerywaną).
Prezydent Miasta Pabianice nie uwzględnił wniesionej uwagi.
Uzasadnienie: Nie uwzględniono z uwagi na sprzeczność wnioskowanej zmiany z
przepisami  prawa.  Przepisy  ustawy  o  planowaniu  i  zagospodarowaniu
przestrzennym  nakazują  jednoznaczne  określenie  m.in.  przebiegu  linii
rozgraniczających tereny o różnym sposobie zagospodarowania.

Głosowanie:  za   nieuwzględnieniem  uwagi  i  tym  samym  podtrzymaniem
rozstrzygnięcia  Prezydenta- 22, przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Rada Miejska w Pabianicach w głosowaniu nie uwzględniła wniesionej uwagi,
podtrzymując tym samym rozstrzygnięcie Prezydenta Miasta Pabianice.
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2) Uwaga z pierwszego wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu - dotyczy
działki nr 135/13 , ul. "Grota" Roweckiego 8 A.
Treść uwagi:  Składający uwagę wnosi  o zmianę w terenie 2.UC maksymalnego
udziału powierzchni zabudowy do 90% powierzchni działki budowlanej.
Prezydent Miasta Pabianice częściowo nie uwzględnił wniesionej uwagi.
Uzasadnienie:  Częściowo  uwzględniono,  poprzez  modyfikację  tekstu  planu  –
zmianę maksymalnego udziału powierzchni zabudowy z 60% na 80% powierzchni
działki  budowlanej.  Częściowo  nie  uwzględniono  w  zakresie  zwiększenia  tego
udziału do 90% z uwagi na istniejące uwarunkowania i wyznaczoną w planie linię
zabudowy.

Głosowanie:  za   nieuwzględnieniem  uwagi  i  tym  samym  podtrzymaniem
rozstrzygnięcia  Prezydenta-22 , przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Rada  Miejska  w  Pabianicach  w  głosowaniu  częściowo  nie  uwzględniła
wniesionej  uwagi,  podtrzymując  tym  samym  rozstrzygnięcie  Prezydenta
Miasta Pabianice.

3) Uwaga z pierwszego wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu - dotyczy
działki nr 17, ul. Grobelna 4.
Treść  uwagi:  Składający  uwagę  wnosi  o  zwiększenie  maksymalnego  udziału
powierzchni zabudowy do 90 % powierzchni działki budowlanej.
Prezydent Miasta Pabianice częściowo nie uwzględnił wniesionej uwagi.
Uzasadnienie:  Częściowo  uwzględniono,  poprzez  modyfikację  tekstu  planu  –
zmianę maksymalnego udziału powierzchni zabudowy z 60% na 80% powierzchni
działki  budowlanej.  Częściowo  nie  uwzględniono  w  zakresie  zwiększenia  tego
udziału do 90% z uwagi na istniejące uwarunkowania i wyznaczoną w planie linię
zabudowy.

Głosowanie:  za   nieuwzględnieniem  uwagi  i  tym  samym  podtrzymaniem
rozstrzygnięcia  Prezydenta-22 , przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Rada  Miejska  w  Pabianicach  w  głosowaniu  częściowo  nie  uwzględniła
wniesionej  uwagi,  podtrzymując  tym  samym  rozstrzygnięcie  Prezydenta
Miasta Pabianice.

4) Uwaga z pierwszego wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu - dotyczy
działki nr 17, ul. Grobelna 4.
Treść uwagi: Składający uwagę wnosi o dopuszczenie umieszczania na budynkach
szyldów  i  form  reklamowych  informujących  o  firmach  obecnych  w  obiekcie  o
powierzchni maksymalnej 2m2.
Prezydent Miasta Pabianice częściowo nie uwzględnił wniesionej uwagi.
Uzasadnienie:  Uwaga już  jest  częściowo  uwzględniona w zapisach planu.  Plan
nie  ogranicza  wielkości  form  reklamowych  na  ścianach  budynków.  Częściowo
nie  uwzględniono  w  zakresie  zwiększenia  powierzchni  szyldów  do  2m2.  Szyld,
zgodnie  z  definicją  umieszczoną  w  słowniku  planu,  jest  jedynie  informacją
określająca nazwę przedsiębiorcy oraz rodzaj i miejsce prowadzonej działalności.
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Głosowanie:  za   nieuwzględnieniem  uwagi  i  tym  samym  podtrzymaniem
rozstrzygnięcia  Prezydenta-22 , przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Rada  Miejska  w  Pabianicach  w  głosowaniu  częściowo  nie  uwzględniła
wniesionej  uwagi,  podtrzymując  tym  samym  rozstrzygnięcie  Prezydenta
Miasta Pabianice.

5) Uwaga z pierwszego wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu - dotyczy
działki nr 17, ul. Grobelna 4.
Treść  uwagi:  Składający  uwagę  wnosi  o  przesunięcie  nieprzekraczalnej  linii
zabudowy do granicy z ul. Grobelną.
Prezydent Miasta Pabianice nie uwzględnił wniesionej uwagi.
Uzasadnienie:  Nie  uwzględniono  z  uwagi  na  przepisy  prawa  dotyczące  dróg
publicznych oraz przyjęte w planie założenia przestrzenne - otwarcie widokowe z
ul.  Grobelnej  oraz  placu  przy  kościele  św.  Mateusza  na  zabytkowy  budynek
(Grobelna 6)  wskazany do wpisania do Wojewódzkiej  Ewidencji  Zabytków. Brak
zgody Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w Łodzi na wnioskowaną zmianę.

Głosowanie:  za   nieuwzględnieniem  uwagi  i  tym  samym  podtrzymaniem
rozstrzygnięcia  Prezydenta- 22, przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Rada Miejska w Pabianicach w głosowaniu nie uwzględniła wniesionej uwagi,
podtrzymując tym samym rozstrzygnięcie Prezydenta Miasta Pabianice.

6) Uwaga z pierwszego wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu - dotyczy
działki nr 17, ul. Grobelna 4.
Treść  uwagi:  Składający  uwagę  wnosi  o  przesunięcie  nieprzekraczalnej  linii
zabudowy do granicy terenem l.WS.
Prezydent Miasta Pabianice częściowo nie uwzględnił wniesionej uwagi.
Uzasadnienie:  Częściowo  uwzględniono,  poprzez  zmianę  rysunku  planu  –
przesunięcie  nieprzekraczalnej  linii  zabudowy  do  granicy  strefy  zasięgu  wody
stuletniej.  Częściowo  nie  uwzględniono  ze  względu  na  sąsiedztwo  stawu,
uwarunkowania  przyrodnicze  oraz  strefę  zasięgu  wody  stuletniej,  dla  której
obowiązuje zakaz lokalizacji nowej zabudowy.

Głosowanie:  za   nieuwzględnieniem  uwagi  i  tym  samym  podtrzymaniem
rozstrzygnięcia  Prezydenta- 22, przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Rada  Miejska  w  Pabianicach  w  głosowaniu  częściowo  nie  uwzględniła
wniesionej  uwagi,  podtrzymując  tym  samym  rozstrzygnięcie  Prezydenta
Miasta Pabianice.

7) Uwaga z pierwszego wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu - dotyczy
działki nr 17, ul. Grobelna 4.
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Treść  uwagi:  Składający  uwagę  wnosi  o  dopuszczenie  lokalizacji  obiektów
podpiwniczonych  pod  warunkiem  zastosowania  specjalistycznych  rozwiązań
technologicznych.
Prezydent Miasta Pabianice częściowo nie uwzględnił wniesionej uwagi.
Uzasadnienie: Uwaga już jest częściowo uwzględniona w zapisach planu dla części
terenu  UMN  nieobjętego  strefą  zasięgu  wody  stuletniej,  ani  strefą  potencjalnie
narażoną  na  okresowe  podtapianie.  Dla  tej  części  terenu  nie  ma  zakazu
podpiwniczania obiektów. Nie uwzględniono dla części terenu UMN objętego strefą
zasięgu wody stuletniej oraz strefą potencjalnie narażoną na okresowe podtapianie,
dla których obowiązuje zakaz lokalizacji obiektów podpiwniczonych.

Głosowanie:  za   nieuwzględnieniem  uwagi  i  tym  samym  podtrzymaniem
rozstrzygnięcia  Prezydenta-22 , przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Rada  Miejska  w  Pabianicach  w  głosowaniu  częściowo  nie  uwzględniła
wniesionej  uwagi,  podtrzymując  tym  samym  rozstrzygnięcie  Prezydenta
Miasta Pabianice.

8) Uwaga z pierwszego wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu - dotyczy
działki nr 17, ul. Grobelna 4.
Treść uwagi: Składający uwagę wnosi o zwiększenie maksymalnego współczynnika
intensywności zabudowy na 3,0.
Prezydent Miasta Pabianice częściowo nie uwzględnił wniesionej uwagi.
Uzasadnienie:  Częściowo  uwzględniono,  poprzez  modyfikację  zapisów  planu  –
zmianę maksymalnego współczynnika intensywności zabudowy z 1,5 na 2,0.
Częściowo nie uwzględniono w zakresie zwiększenia tego współczynnika na 3,0 z
uwagi  na  istniejące  uwarunkowania,  pozostałe  określone w planie  parametry  w
zakresie  zasad zagospodarowania terenu i  zasad kształtowania  zabudowy oraz
wyznaczone w planie linie zabudowy.
Głosowanie:  za   nieuwzględnieniem  uwagi  i  tym  samym  podtrzymaniem
rozstrzygnięcia  Prezydenta-22 , przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Rada  Miejska  w  Pabianicach  w  głosowaniu  częściowo  nie  uwzględniła
wniesionej  uwagi,  podtrzymując  tym  samym  rozstrzygnięcie  Prezydenta
Miasta Pabianice.

Druga procedura wyłożenia do publicznego wglądu projektu planu odbyła się
w dniach od 21.10.2015 r. do 19.11.2015 r.
 9) Uwaga z drugiego wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu - dotyczy
działki nr 17, ul. Grobelna 4.
Treść  uwagi:  Składający  uwagę  wnosi  o  zwiększenie  maksymalnego  udziału
powierzchni zabudowy do 90 % powierzchni działki budowlanej
Prezydent Miasta Pabianice nie uwzględnił wniesionej uwagi.
Uzasadnienie:  Nie  uwzględniono  z  uwagi  na  istniejące  uwarunkowania  i
wyznaczoną w planie linię zabudowy.

8



Głosowanie:  za   nieuwzględnieniem  uwagi  i  tym  samym  podtrzymaniem
rozstrzygnięcia  Prezydenta-22 , przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Rada Miejska w Pabianicach w głosowaniu nie uwzględniła wniesionej uwagi,
podtrzymując tym samym rozstrzygnięcie Prezydenta Miasta Pabianice.

10) Uwaga z drugiego wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu - dotyczy
działki nr 17, ul. Grobelna 4.
Treść  uwagi:  Składający  uwagę  wnosi  o  przesunięcie  nieprzekraczalnej  linii
zabudowy na odległość 4m do granicy terenem l.WS.
Prezydent Miasta Pabianice nie uwzględnił wniesionej uwagi.
Uzasadnienie: Nie uwzględniono ze względu na sąsiedztwo stawu, uwarunkowania
przyrodnicze  oraz  strefę  zasięgu  wody  stuletniej,  dla  której  obowiązuje  zakaz
lokalizacji nowej zabudowy.

Głosowanie:  za   nieuwzględnieniem  uwagi  i  tym  samym  podtrzymaniem
rozstrzygnięcia  Prezydenta-22 , przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Rada Miejska w Pabianicach w głosowaniu nie uwzględniła wniesionej uwagi,
podtrzymując tym samym rozstrzygnięcie Prezydenta Miasta Pabianice.

11) Uwaga z drugiego wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu - dotyczy
działki nr 17, ul. Grobelna 4.
Treść  uwagi:  Składający  uwagę  wnosi  o  dopuszczenie  lokalizacji  obiektów
podpiwniczonych  pod  warunkiem  zastosowania  specjalistycznych  rozwiązań
technologicznych.
Prezydent Miasta Pabianice nie uwzględnił wniesionej uwagi.
Uzasadnienie:  Nie uwzględniono z uwagi na strefę zasięgu wody stuletniej  oraz
strefę  potencjalnie  narażoną  na  okresowe  podtapianie,  dla  których  obowiązuje
zakaz lokalizacji obiektów podpiwniczonych.

Głosowanie:  za   nieuwzględnieniem  uwagi  i  tym  samym  podtrzymaniem
rozstrzygnięcia  Prezydenta-22 , przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Rada Miejska w Pabianicach w głosowaniu nie uwzględniła wniesionej uwagi,
podtrzymując tym samym rozstrzygnięcie Prezydenta Miasta Pabianice.

12) Uwaga z drugiego wyłożenia projektu planu do publicznego wglądu - dotyczy
działki nr 17, ul. Grobelna 4.
Treść uwagi: Składający uwagę wnosi o zwiększenie maksymalnego współczynnika
intensywności zabudowy na 3,0.
Prezydent Miasta Pabianice nie uwzględnił wniesionej uwagi.
Uzasadnienie:  Współczynnik  3,0  będzie  nieosiągalny  z  uwagi  na  istniejące
uwarunkowania oraz pozostałe  określone w planie  parametry w zakresie  zasad
zagospodarowania  terenu  i  zasad  kształtowania  zabudowy  oraz  wyznaczone  w
planie linie zabudowy.
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Głosowanie:  za   nieuwzględnieniem  uwagi  i  tym  samym  podtrzymaniem
rozstrzygnięcia  Prezydenta-22 , przeciw-0, wstrzymało się -0. 

Rada Miejska w Pabianicach w głosowaniu nie uwzględniła wniesionej uwagi,
podtrzymując tym samym rozstrzygnięcie Prezydenta Miasta Pabianic

Radny Tadeusz Feliksiński-  jednym z celów najważniejszym jest   pkt.  3  forma
głównie   usługowa  i  rekreacyjna  i  tu  U  mało,  UC  jest  dominujące  i  są  to
wielkopowierzchniowe   obiekty  handlowe.  Obok  jest  Kaufland,  to  jest  centrum
miasta  i  jego zdaniem powinno być bardziej   zadanie rekreacyjne i  to  nie jest
właściwe.

Radny Sławomir Szczesio- do  pana Majsterka jaka jest mniej więcej przewidywana
powierzchnia do zabudowy usługowej.
 .
Pan Adrian  Majsterek-  od  10  lat  jesteśmy w Pabianicach,   w  szczycie  daliśmy
zatrudnialiśmy 800 osób w Pabianicach, chcemy prowadzić rozwój biznesu ,sportu,
kultury.  IIe powierzchni do zabudowy, ciężko powiedzieć bo to rynek decyduje jakie
jest zapotrzebowanie.  Nam zależy jak w Łodzi-  180 tys m2 wyremontowaliśmy.,
żeby jak najlepiej wykorzystać tkankę miasta, żeby ludziom żyło się dobrze.

Radny  Sławomir  Szczesio-  inwestycje  pod  handel  będą  takie  jak  jest
zapotrzebowanie, zdaniem klubu PIS zagłosuje za  uchwałą bo inwestor jest polski,
ludzie dostaną pracę,  a podatki zostaną w Pabianicach.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–20,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -2.  Podjęto
uchwałę Nr XXIV/268 /16  (zał. Nr 9).

Ad.11 zdjęte
P  rojekt uchwały w sprawie   zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia
w  wodę  i  zbiorowego  odprowadzania  ścieków  na  terenie  Gminy  Miejskiej
Pabianice z autopoprawką   (Zał. nr 10).
Artykuł 20 ust.  1 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r o zbiorowym zaopatrzeniu w
wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków (t. j. Dz.U. z 2006 r Nr 123 , poz. 858 z
późniejszymi zmianami) stanowi, że „Przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne
określa taryfę na 1 rok.".Obecnie obowiązująca taryfa, zatwierdzona Uchwałą Nr
LIII/681/14 RMP z dnia 27 lutego 2014 roku w sprawie zatwierdzenia taryfy dla
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie
Gminy Miejskiej Pabianice przestaje obowiązywać z dniem 30 marca 2016r.
W  zawiązku  z  powyższym  Zakład  Wodociągów  i  Kanalizacji  Sp.  z  o.o.  w
Pabianicach w trybie i terminach przewidzianym w art. 20 ust. od 2 do 5, art. 23 i
art.  24  ust.2  ww.  ustawy  przedstawił  Prezydentowi  Miasta  Pabianic  propozycję
nowego wniosku taryfowego na okres od dnia 31 marca 2016 r. do 30 marca 2017
r.  Prezydent  Miasta  zgodnie  z  delegacją  zawartą  w  art.  24  ust.  4  ww.  ustawy
dokonał  weryfikacji  przedłożonego  wniosku.  Pozytywna  weryfikacja  wniosku
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zakończona została w dniu 15 lutego 2016 r o czym Spółka została powiadomiona
pismem ZIM.036.3.1.2016 z dnia 12.02.2016 r.
Stanowisko  Prezydenta  w  zakresie  wniosku  taryfowego  jest  Załącznikiem  do
niniejszego uzasadnienia.
W związku z:
1) sporządzeniem  przez  Spółkę  wniosku  taryfowego  zgodnie  z
obowiązującymi przepisami
2) złożeniem wniosku w wymaganym terminie tzn. 70 dni przed planowanym
dniem wejścia taryf w życie (art. 24 ust. 2)
3) pozytywnym  wynikiem  weryfikacji  i  sprawdzenia  wniosku  przez  służby
Prezydenta Miasta

Ad.12
Skarbnik Miasta Anna Łosiak przedstawiła projekt uchwały   zmian w budżecie
miasta Pabianic na 2016 rok – proj. nr 1 (zał. Nr 11).
Załącznik Nr 1
W związku z niezrealizowanym planem wydatków w 2015 r. w wysokości 922,60 zł
na  zadaniu  pn:  „Projekt  Erasmus  +"  po  otrzymaniu  zgody  Funduszu  Rozwoju
Systemu Edukacji zwiększa się plan wydatków w 2016 r.
Załącznik Nr 2
W  celu  urealnienia  zapisów  dotyczących  źródeł  finansowania  wydatków  do
„Projektu  Erasmus+"  w  załączniku  „Limitów  wydatków  na  programy  i  projekty
realizowane  ze  środków  pochodzących  z  funduszy  strukturalnych  i  Funduszu
Spójności"  dokonuje  się  przeniesień  planu  z  grupy
„Środki z budżetu krajowego" do grupy „Środki z budżetu UE".
Całkowita wartość projektu nie ulega zmianie.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Katarzyna Miękina- przedstawiła
pozytywną opinię komisji.

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Tadeusz  Feliksiński–przedstawił
pozytywną opinię komisji.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie:  za  przyjęciem uchwały–21,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.   Podjęto
uchwałę Nr XXIV/ 269   /16  (zał. Nr 12).

Ad.13  
Skarbnik  Miasta  Anna Łosiak  przedstawiła  projekt  uchwały    zmian budżetu
miasta Pabianic na 2016 rok – proj. nr 2 (zał. Nr  13).
Zwiększenie planu dochodów i  wydatków w wysokości  9.533,50 zł  w związku z
podpisanym Porozumienia przez Miasto Pabianice z Gminą Konstantynów Łódzki
dotyczącym zasad współfinansowania punktów katechetycznych.
Ponadto w załączniku nr 3 do niniejszej uchwały urealnia się wysokość dotacji dla
Gminy Pabianice i Gminy Konstantynów Łódzki w wysokości 7.800 zł w związku z
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ponoszonymi  wydatkami  za  dzieci  zamieszkałe  w  mieście  Pabianice  a
uczęszczające do przedszkoli gmin ościennych.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Katarzyna Miękina- przedstawiła
pozytywną opinię komisji.

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Tadeusz  Feliksiński–przedstawił
pozytywną opinię komisji.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie: za przyjęciem uchwały : za –22, przeciw-0, wstrzymało się -1. Podjęto
uchwałę Nr XXIV/ 270 /16 (zał. Nr  14).

Ad .14
Skarbnik Miasta Anna Łosiak przedstawiła projekt uchwały    zmian  budżetu
miasta Pabianic na 2016 rok – proj. nr 3 (zał. Nr 15).
Zwiększenie  planu  dochodów  o  kwotę  736.211,58  zł  związane  jest  z  z
uprawomocnieniem się wyroku Sądu Okręgowego w Łodzi  Wydział  II  Cywilny z
powództwa Gminy Miejskiej  Pabianice przeciwko Skarbowi Państwa Wojewodzie
Łódzkiemu  z  tytułu  roszczeń  pracowników  obejmujących  m.in.  świadczenia
wypłacone  pracownikom  ZOZ  w  Pabianicach  za  pracę  w
godzinach nadliczbowych oraz pokryte w związku z nimi składki na ubezpieczenia
społeczne, zdrowotne oraz zaliczki na podatek dochodowy.
Zwiększenie planu wydatków o kwotę 736.211,58 zł w tym:
Kancelaria Prezydenta Miasta
- dla Kancelarii  Radców Prawnych zwrot kosztów postępowania procesowego w
związku z wygraną sprawą sądową w wysokości 164.000 zł.
Wydział Ochrony Środowiska
- Kwota  347.644  zł  dotyczy  zawartej  ugody  sądowej  pomiędzy  Gminą  Miasto
Pabianice a EKO-REGION sp. z o.o. z siedzibą w Bełchatowie.
Rada Miejska  w Pabianicach Uchwała  Nr  XX/240/15 z  dnia  17  grudnia  2015 r
wyraziła zgodę na zawarcie tej ugody, która wyczerpuje wszelkie roszczenia spółki
EKO-REGION wobec Miasta .
Referat  Planowania  i  Sprawozdawczości  Budżetu-  zwiększenie  planu  rezerwy
ogólnej 224.567,58 zł

Przewodniczący Komisji  Zdrowia, Polityki Społecznej, Promocji i Bezpieczeństwa
Jarosław Lesman- przedstawił pozytywną opinię komisji.

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Tadeusz  Feliksiński–przedstawił
pozytywną opinię komisji.

Głosowanie   za  przyjęciem  uchwały-22  ,  przeciw-  0,  wstrzymało  się-0.Podjęto
uchwałę Nr XXIV/ 271 /16  (zał. Nr 16).
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Ad.15
Skarbnik Miasta Anna Łosiak przedstawiła projekt uchwały    zmian  budżetu
miasta Pabianic na 2016 rok – proj. nr 4 (zał. Nr  17).
Zgodnie z zawartą umową ubezpieczeniową nr polisy 15-002-00123001 wypłacone
zostało  dla  jednostk i  budżetowej  MOSiR  odszkodowanie
spowodowane  huraganem  w  wysokośc i  1 .700  z ł ,
które przeznaczono na pokrycie kosztów naprawy części zniszczonego dachu na
hali tenisowej.

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Katarzyna Miękina- przedstawiła
pozytywną opinię komisji.

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Tadeusz  Feliksiński–przedstawił
pozytywną opinię komisji.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie :  za przyjęciem uchwały– 22,  przeciw-0,  wstrzymało się -0,.Podjęto
uchwałę Nr XXIV/ 272 /16 (zał. Nr  18).

Ad.16
Skarbnik Miasta Anna Łosiak przedstawiła projekt uchwały   zmian w budżecie
miasta Pabianic na 2016 rok – proj. nr 5 (zał. Nr  19).
Dot.  kwoty  –  1.596.000  zł.  Przeniesienia  kwot  w  planie  dochodów  między
paragrafami  dokonuje się w celu dostosowania planu do obecnie obowiązującej
klasyfikacji budżetowej.

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Tadeusz  Feliksiński–przedstawił
pozytywną opinię komisji.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwentaryzacji  Krzysztof
Rąkowski- przedstawił pozytywną opinię komisji.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–22,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XXIV/ 273 /16  (zał. Nr 20).

Ad.17
Skarbnik Miasta Anna Łosiak przedstawiła projekt uchwały   zmian w budżecie
miasta Pabianic na 2016 rok – proj. nr 6 (zał. Nr 21).
W  związku  z  przeniesieniem  ze  struktur  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Gospodarczych  zadania  dotyczącego  „Centrum  Seniora"  nastąpiła  konieczność
przeniesienia planu wydatków w kwocie 190.000 zł do Miejskiego Centrum Pomocy
Społecznej. Ponadto dokonuje się przesunięcia wydatków w wyżej wymienionym
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Wydziale  w  wysokości  8.860  zł  na  na  bieżącą  działalność  Punktu  Obsługi
Przedsiębiorcy i Lokalnego Ośrodka Partycypacji Społecznej.

Przewodniczący Komisji  Zdrowia, Polityki Społecznej, Promocji i Bezpieczeństwa
Jarosław Lesman- przedstawił pozytywną opinię komisji.

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Tadeusz  Feliksiński–przedstawił
pozytywną opinię komisji

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–21,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XXIV/ 274 /16  (zał. Nr 22)

Ad.18
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła    projekt  uchwały     w  sprawie
wyrażenia  zgody  na  rozłożenie  na  raty  opłaty  rocznej  za  użytkowanie
wieczyste  gruntu  za  2016  r.  Pabianickiej  Spółdzielni  Mieszkaniowej  w
Pabianicach – proj. nr 7   (Zał. nr 23) 
Przygotowany projekt Uchwały Rady Miejskiej w Pabianicach dotyczy rozłożenia na
raty opłaty rocznej w kwocie łącznej 1.200.000 zł z tytułu użytkowania wieczystego
gruntu za 2016 rok Pabianickiej Spółdzielni Mieszkaniowej. Jak stanowią zapisy §
10  ust.l  pkt  3  Uchwały  Nr  LXIV/794/14  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  z
dnia 9 października 2014 r. w sprawie określenia zasad, sposobu i trybu udzielania
ulg tj. umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności cywilnoprawnych
przypadających  Gminie  Miejskiej  w  Pabianicach  i  jej  podległym  jednostkom
organizacyjnym Prezydent  Miasta Pabianic  upoważniony jest  do  rozkładania  na
raty  spłaty  należności  o  wartości  powyżej  100.000  zł
za zgodą Rady Miejskiej.  W związku z powyższym zasadnym jest  przedłożenie
niniejszego projektu pod obrady sesji Rady Miejskiej w Pabianicach.

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Tadeusz  Feliksiński–przedstawił
pozytywną opinię komisji.

Radny  Piotr  Różycki-  czy  PSM  podała  uzasadnienie   dlaczego  występuje   o
rozłożenie na  raty.

Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak-  może  odczytać  pismo,  PSM  pozyskuje  to  od
lokatorów więc nie może od razu  wyłożyć takiej kwoty.

Radny Piotr Różycki-  to nie jest dyskusja tutaj ale chciałby wiedzieć.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–21,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XXIV/ 275 /16 (zał. Nr 24).
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Ad.19
Skarbnik  Miasta  Anna  Łosiak  przedstawiła    projekt  uchwały     w  sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Pabianice na lata
2016-2021 – proj. nr 8.   – proj. nr 8.  (Zał. nr 25) 
Aktualizacja WPF na lata 2016-2021 stanowi obowiązek ustawowy, a przygotowany
projekt uchwały jest konsekwencją podjętych Uchwał, wydanych Zarządzeń oraz
złożonych projektów Uchwał  na sesję  w m-cu marcu.  Szczegółowe wyjaśnienie
zmian  obrazuje  załącznik  nr  3  -  „Objaśnienia  przyjętych  wartości  do  WPF
Gminy Miejskiej Pabianice".

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów  Tadeusz  Feliksiński–przedstawił
pozytywną opinię komisji.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–22,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XXIV/ 276 /16 (zał. Nr 26).

Ad.20
Sekretarz  Miasta  Paweł  Rózga  przedstawił    projekt  uchwały    w  sprawie
wyrażenia zgody Pabianickiemu Centrum Medycznemu sp. z o.o na wynajęcie
pomieszczenia z przeznaczeniem na prowadzenie działalności gospodarczej –
gabinet kosmetyczny.   (Zał. nr 27) 
Prezes Pabianickiego Centrum Medycznego Sp. z o.o. zwróciła się do Prezydenta
Miasta  Pabianic  z  prośbą  o  wyrażenie  zgody  na  wynajęcie  pomieszczenia  z
przeznaczeniem na prowadzenie działalności gospodarczej - gabinet kosmetyczny,
zgodnie z §13 ust. 1 i 3 umowy dzierżawy z dnia 1 kwietna 2010 r., której projekt
stanowi załącznik nr 1 do Uchwały nr LIX/736/10 Rady Miejskiej w Pabianicach z
dnia 27 kwietnia 2010 r.
W  uzasadnieniu  Prezes  PCM  Sp.  z  o.o.  podniosła,  że  wynajęcie  tego
pomieszczenia  na  prowadzenie  działalności  gospodarczej  daje  możliwość
zagospodarowania  wolnych powierzchni,  co  skutkuje  pozyskaniem dodatkowych
korzyści finansowych. Proponowana stawka najmu to 25 zł/m2 netto miesięczne,
przy  lokalu  (budynek  Przychodni  nr  1  -  parter)
o ogólnej powierzchni 12,00 m2 daje kwotę ogółem 300,00 zł netto miesięcznie.
Pani Prezes proponuje podpisanie umowy najmu lokalu na okres 3 lat, gdzie każda
ze  stron  będzie  miała  prawo  rozwiązania  umowy  z  trzymiesięcznym  terminem
wypowiedzenia  liczonym  od  30  każdego  miesiąca.  Natomiast  w  przypadku
nieprzewidzianych zmian prawnych lub organizacyjnych Wynajmujący - PCM Sp. z
o.o. będzie mógł rozwiązać umowę z 1 -miesięcznym okresem wypowiedzenia.
Biorąc  powyższe pod uwagę uznaję,  że  podniesione przez  Panią  Prezes  PCM
Sp. z o.o. okoliczności zasługują na uwzględnienie.

Przewodniczący Komisji  Zdrowia, Polityki Społecznej, Promocji i Bezpieczeństwa
Jarosław Lesman- przedstawił pozytywną opinię komisji.
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Nie było głosów w dyskusji.
Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–22,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XXIV/ 277  /16  (zał. Nr 28).

Ad.21
Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  przedstawił   projekt  uchwały
zmieniającej  uchwałę Nr  X/106/15  Rady Miejskiej  w Pabianicach z  dnia  23
kwietnia  2015  r.  w  sprawie  wyboru  przedstawicieli  Rady  Miejskiej  w
Pabianicach do Miejskiej Rady Seniorów  (zał. Nr 29).
W związku z rezygnacją przedstawiciela Rady Miejskiej w Pabianicach w Miejskiej
Radzie  Seniora  Pana  Antoniego  Szudzikowskiego  niezbędne  jest  podjęcie
niniejszej  uchwały  i  uzupełnienie  składu  Rady  Seniora.  Kandydat  to  Jerzy
Gorczyński, który wyraził zgodę.
Radny Zbigniew Grabarz- zapytał  kto to jest.

Radny Sławomir  Szczesio-  pan J.  Gorczyński  ma  71  lat,   skończył  technikum,
pracował  w  Madro,  ZPB,  nie   należał  do  żadnej   organizacji  partyjnej.  Był
lekkoatletą, był trenerem, pomagał w organizacji ponad 50 Pielgrzymek, uprawia
kolarstwo, przejechał całą Europę.

Nie było opiniowane przez komisję.
.
Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–22,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XXIV/ 278 /16  (zał. Nr 30).

Ad.22
Monika Cieśla przedstawiła  projekt uchwały     zatwierdzenia rocznego planu
kontroli  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w  Pabianicach  na  2016  rok.   z
autopoprawką (Zał. nr 31) 
Zgodnie  z  §  6  Regulaminu  Działania  Komisji  Rewizyjnej  Rady  Miejskiej  w
Pabianicach  stanowiącego  Załącznik  Nr  2  do  Statutu  Miasta  Pabianic,  Komisja
Rewizyjna  przeprowadza  kontrole  na  podstawie  rocznego  planu  kontroli,
zatwierdzonego  przez  Radę.  Na  posiedzeniu  Komisji  w  dniu  11  lutego  2015  r.
przyjęto projekt rocznego planu kontroli, który stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego
projektu uchwały.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–22,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XXIV/ 279 /16  (zał. Nr 32).

Ad.23
Prezydent  Miasta  Grzegorz Mackiewicz omówił  projekt  uchwały w sprawie
wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie
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zezwolenia na prowadzenie działalności  w zakresie opróżniania zbiorników
bezodpływowych  i  transportu  nieczystości  ciekłych  na  terenie  Miasta
Pabianic. (Zał.nr 33) 
Zmiana  przedmiotowej  uchwały  wynika  z  konieczności  dostosowania  tego  aktu
prawa miejscowego do zasad techniki prawodawczej. 

Projekt uchwały opracowany został w związku z art. 7 ust. 3a ustawy z dnia 13
września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (tj. Dz. U. z 2013 r.,
poz. 1399 ze zm.). Rada Miejska określa w drodze uchwały stanowiącej akt prawa
miejscowego wymagania, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o
uzyskanie  zezwolenia  na  prowadzenie  działalności  w  zakresie  opróżniania
zbiorników bezodpływowych i  transportu  nieczystości  ciekłych na terenie  Miasta
Pabianic. Zezwolenia na prowadzenie tego typu działalności udziela zgodnie z art.
7 ust. 6 ww. ustawy Prezydent Miasta. 
Biorąc pod uwagę powyższe podjęcie uchwały  jest uzasadnione. 

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwentaryzacji  Krzysztof
Rąkowski- przedstawił pozytywną opinię komisji.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–22,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XXIV/ 280  /16  (zał. Nr 34).

Ad.24
Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz omówił projekt uchwały    zmieniającą
uchwałę nr XLIV/547/13 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 5 września 2013
roku  w  sprawie  pomników  przyrody  rosnących  na  terenie  Bulwaru  im.  F.
Krusche nad rzeką Dobrzynką, Placu przykościelnego przy ul. Warszawskiej
34 oraz Parku im. J. Słowackiego w Pabianicach (zał. Nr 34).
W miesiącu grudniu 2015 r. na zlecenie Urzędu Miejskiego w Pabianicach Zakład
Projektowania  i  Urządzania  Zieleni  oraz  Prac  Geologicznych  „DENDRO-GEO-
SERVICE" Sp z o.o., Sp k. wykonał przegląd pomników przyrody na terenie miasta,
na podstawie którego zostały przeprowadzone prace interwencyjne polegające na
zabezpieczeniu  drzew  poprzez  wykonanie
niezbędnych  cięć  pielęgnacyjno-sanitarnych.  W  czasie  wykonywania  przeglądu
ustalono,  iż  na  terenie  Parku  im.  J.  Słowackiego,  jako
pomnik przyrody oznaczono drzewo gatunku platan klonolistny o obwodzie pnia
296  cm.  Po  przeanalizowaniu  posiadanej  przez  Urząd  Miejski  w  Pabianicach
dokumentacji  pomników  przyrody  rosnących  na  terenie  miasta  Pabianic,
potwierdzono, iż w uchwale nr XLIV/547/13 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 05
września  2013  roku  w  sprawie  pomników
przyrody rosnących na terenie Bulwaru im. F. Krusche nad rzeką Dobrzynką, Placu
przykościelnego  przy  ul.  Warszawskiej  34  oraz  Parku  im.  J.  Słowackiego  w
Pabianicach,  błędnie  wskazano,  jako  pomnik  przyrody  drzewo  gatunku  platan
klonolistny  o  obwodzie  pnia  332  cm.  Mając  na  uwadze  powyższe  przedłożony
projekt  uchwały  ma  na  celu  uporządkowanie spraw  dotyczących  pomników
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przyrody  rosnących  na  terenie  Parku  im.  J.  Słowackiego
w Pabianicach.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwentaryzacji  Krzysztof
Rąkowski- przedstawił pozytywną opinię komisji.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–21,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XXIV/281 /16  (zał. Nr 35).

Ad.25
Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz omówił   projektu  uchwały w sprawie
określenia  zasad  realizacji  „Programu  usuwania  azbestu  i  odpadów
zawierających azbest z terenu Miasta Pabianice” na rok 2016 (zał. Nr 36).

Zgodnie z art. 403 ust. 4 i 5   Ustawy Prawo Ochrony Środowiska finansowanie
ochrony  środowiska  polegać  może  na  udzielaniu  dotacji  celowej,  a  zasady  jej
udzielania oraz tryb postępowania w sprawie jej rozliczania określa Rada Gminy w
drodze uchwały.

Jednym z zadań jakie mogą być dofinansowane w ten sposób jest demontaż i
utylizacja azbestu. Miasto Pabianice przyjęło Program usuwania azbestu Uchwałą
Nr XXII/250/12 Rady Miejskiej w Pabianicach z dnia 27 stycznia 2012 r. w sprawie
przyjęcia Programu usuwania azbestu i  odpadów zawierających azbest z terenu
Miasta  Pabianice  wraz  z  prognozą  oddziaływania  na  środowisko  „Programu
usuwania azbestu oraz odpadów zawierających azbest z terenu Miasta Pabianice”.

Podjęcie  zaproponowanej  uchwały  umożliwi  wsparcie  mieszkańców  w
eliminacji  i  unieszkodliwianiu  wyrobów  zawierających  azbest  oraz  pozwoli  na
uniknięcie tzw. „dzikich wysypisk”. 

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  i  Inwentaryzacji  Krzysztof
Rąkowski- przedstawił pozytywną opinię komisji.

Nie było głosów w dyskusji.

Głosowanie:  za  przyjęciem  uchwały–19,  przeciw-0,  wstrzymało  się  -0.  Podjęto
uchwałę Nr XXIV/ 282 /16  (zał. Nr 37).

Ad. 25a
zapytania radnych
Radny Krzysztof Hile –  zgłosił interpelację dot. miejsc parkingowych (zał. Nr 38).

Radny  Krzysztof  Rąkowski  –   zgłosił  interpelację  dot.  platformy  konsultacji
społecznych (zał. Nr 39).

Radna  Małgorzata  Biegajło-  zgłosiła  wniosek  do  Przewodniczącego  Rady  o
rozważenie  lokalizacji  posiedzeń  sesji  Rady,  gdzie  są  oprócz  radnych  goście
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zaproszeni- 22 osoby, obecne  warunki nie są do pracy. 
Były też dywagacje dotyczące godziny rozpoczęcia sesji., sesja o godz. 14.00 była
dobrą decyzją, niepotrzebnie Pan zmieniał bo ktoś  tak Panu podpowiedział.

- zgłosiła interpelację  dot. rządowego programu  500 + (zał. Nr 40).
-zgłosiła interpelację  dot. uporządkowania zieleni w centrum miasta  (zał. Nr 41).
-zgłosiła wniosek w imieniu mieszkańców ul.  Kościuszki   dot.  remontu chodnika
(zał. Nr 42).

Radna Joanna Kupś- zgłosiła   3 zapytania dot.  utrzymania szkół  (zał. Nr 43).
- zgłosiła   4 zapytania dot.  internetu bezprzewodowego  (zał. Nr 44).
- na jej  interpelację z 14.01.  dostała odpowiedź wymijającą, chciałaby wiedzieć
czy będzie położona platforma zwalniająca czy nie.
- zgłosiła interpelację dot. Akademii Małych Mistrzów w piłce ręcznej (zał. Nr 45).

Radny Zbigniew Grabarz- zgłosił interpelację dot. rury na Piłsudskiego (zał. Nr 46).
- zgłosił interpelację dot. ZGM  i powierzonych mu terenów (zał. Nr 47).
- zgłosił interpelację dot. ZGM  i ściągalności długów (zał. Nr 48).

Radny Piotr Duraj –zgłosił interpelację dot. P. Skargi  i miejsc parkingowych (zał. Nr
49).

Radny Rafał Madaj- zgłosił wniosek o utwardzenie ul.  Próżnej (zał. Nr 50).

Radna Monika Cieśla- zgłosiła interpelację dot. przedszkoli integracyjnych  (zał. Nr
51).
- zgłosiła interpelację dot. nowych programów w NFOŚiGW  i  termomodernizacji
(zał. Nr 52).
zgłosiła interpelację dot. odnowienia kwatery żołnierzy wyklętych (zał. Nr 53).

Radna Iwona Marczak- zgłosiła interpelację dot. Szpitalnej 2  (zał. Nr 54).

Radna Bożenna Kozłowska .- zgłosiła wniosek dot. prenumeraty „Gazety Polskiej”
do biblioteki (zał. Nr 55). 
- zgłosiła interpelację dot. nielegalnego spalania śmieci w piecach (zał. Nr 56).

Radny  Antoni  Hodak-  zgłosił   wniosek  dot.  montażu  luster  na  niebezpiecznych
skrzyżowaniach (zał. Nr 57).
-  zgłosił  wniosek  dot.   budowy ciągu  pieszo  -rowerowego od szpitala do ul.
Miodowej (zał. Nr 58).

Radny  Piotr  Różycki  –przeglądy  techniczne  MZK-  autobusy  są  pewną  formą
reklamową, ta folia zmienia właściwości szyby czy autobusy przechodząc przegląd
są z tą folią czy potem są oklejane.
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Prezydent Miasta Grzegorz Mackiewicz- Inspekcja transportu drogowego, wpada
bez uprzedzenia 2 razy w tygodniu do MZK i nie ma żadnych zastrzeżeń.

Ad.8
Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żeligowski  przedstawił  projekt   uchwały    w
sprawie  rozpatrzenia  skargi  na   Dyrektora  Miejskiego  Centrum  Pomocy
Społecznej (zał. Nr 59). 

W  dniu  19  stycznia  2016  r.  Prezydent  Miasta  Pabianic  przekazał  do
rozpatrzenia  według  właściwości  Radzie  Miejskiej  w  Pabianicach  skargę  Pani
….........................  na  Dyrektora  Miejskiego  Centrum  Pomocy  Społecznej  w
Pabianicach.  Skarżąca  wskazuje  na  nieprawidłowości  w  działaniu  MCPS
w Pabianicach.  Twierdzi,  że dyrektor  MCPS i  pracownicy kłamią w urzędowych
dokumentach, twierdząc, że skarżąca nie odbiera wysyłanej korespondencji i nie
przychodzą  na  wywiady  środowiskowe.  Skarżąca  uważa,  że  w  związku  z  tym
faktem decyzje, które jej dotyczą wydawane są z naruszeniem prawa.

Przewodniczący Komisji  Zdrowia, Polityki Społecznej, Promocji i Bezpieczeństwa
Jarosław  Lesman-  przedstawił  pozytywną  opinię  komisji. za  uznanie  skargi  za
niezasadną.

Nie było głosów w dyskusji.
Dyrektor  Bożena  Bednarska  -dowodem   na  to,  że  skarżąca  nie  mieszka  w
Pabianicach jest  to ze  nie odebrała zaproszenia na sesję.

Przewodniczący Rady Andrzej Żeligowski – odebrała zaproszenie.

Głosowanie: za przyjęciem uchwały w sprawie oddalenia skargi: za –21, przeciw-0,
wstrzymało się -0. Podjęto uchwałę Nr XXIV/ 283  /16 (zał. Nr  60).

Ad.26
Przewodniczący Rady  Andrzej Żeligowski -do radnej Małgorzaty  Biegajło- nie ma
takiej dużej sali w mieście, postara się coś zrobić w tej sprawie.

Radny Zbigniew Grabarz- w szpitalu jest duża sala

Ad.27
Przewodniczący Rady   Andrzej Żeligowski poinformował o:
- do 30 .04.  należy złożyć oświadczenia majątkowe 2 egz. + ksero PIT
-  kolejna sesja   28.04.br.

Załącznik Nr 61 -płyta CD
Załącznik Nr 62 -teczka Komisji Uchwał i Wniosków.
Załączniki   do wglądu w Biurze Rady Miejskiej  w Pabianicach ul.  Zamkowa 16,
pokój 31.
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Ad. 28
Przewodniczący Rady   Andrzej  Żeligowski – o godz 14.40 zamknął  XXIV sesję
Rady Miejskiej w Pabianicach.

Protokółowała                                                               Przewodniczył:

Monika Ludziejewska                                                 Andrzej Żeligowski
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